
  23-05-2024 

 

Beste Commissieleden, 

 

 

Betreft : Uitbreiding dierenpension Kruishoeveweg 5 Vught. 

 

 

 

Bij toeval bereikte ons het bericht dat dierenpension de Grancyhoeve haar capaciteit wil uitbreiden. In de 

stukken lezen we dat het gaat om een verdubbeling van het aantal op te vangen honden. 

 

Korte historie 

 

In 2008/2009 werd onze buurt opgeschrikt door een indringend hondengeblaf. We kwamen er al snel achter 

dat er een aantal honden in een wei liepen met een stuk gaas er omheen. Dit bleek een initiatief te zijn voor 

de oprichting van hondenkennel “De Grancyhoeve”. 

Nog niet alle procedures waren destijds gevoerd en wij zijn in overleg gegaan met de familie Maas en de 

gemeente. Al snel bleek dat de nog te vergunnen kennel niet aan de eisen voldeed. 

( Geen geluidwerende afrastering en het dak van het binnen verblijf was slecht geïsoleerd waardoor ook 

‘s nachts de dieren te horen waren.) Na vriendelijk verzoeken van onze zijde gebeurde er niet veel  en is de 

aanvraag uiteindelijk door de provincie gestopt. Na jarenlang procederen ( omwonenden, gemeente en 

provincie ) tot de Raad van State toe is uiteindelijk de vergunning verleend .Een vreselijke tijd voor velen 

van ons. Het gevolg is wel dat er maatregelen genomen zijn en de overlast behoorlijk lager is .  Nagegeven 

moet worden dat de familie Maas zich goed aan de regels houdt over het algemeen wat zeer wordt 

gewaardeerd. 

 

De huidige situatie 

 

Zoals gezegd kwamen wij er bij toeval achter dat de capaciteit verdubbeld wordt in de nieuwe aanvraag. De 

plannen zijn groots en een rapport van 250 bladzijden is geschreven over de nieuwe situatie. Ook zouden de 

“omwonenden” positief zijn over de uitbreiding. Wij zijn echter niet gevraagd en vinden dat we gezien de 

historie wel  belanghebbenden zijn . Wij zouden graag de tijd willen hebben om de akoestische implicaties 

van deze uitbreiding te begrijpen . 

Dat is niet opgelost met een technisch rapport van 250 bladzijden door specialisten op dit gebied . Ook zijn 

de geruststellende woorden van de gemeente op vragen van 1 of 2 mensen over de geluidsoverlast in het 

rapport niet overtuigend.  

 

Ons verzoek. 

 

Wij verzoeken de commissie (nog) niet in te stemmen met wijzigingen van het bestemmingsplan of het 

vrijgeven van de vergunning om het dierenpension uit te bereiden en vragen tijd om de consequenties van 

deze uitbreiding goed  te analyseren.  

Indien de voorzieningen ons gerust stellen en de overlast tot een minimum beperkt wordt stemmen wij graag 

in met de plannen en wensen wij “De Grancyhoeve” veel succes. 

 

Met vriendelijke groet : 

 

De bewoners van de Parallelweg en de Broekwal  


